
Or.V.0062 – 73/2000 

Protokół Nr 73/2000 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Białostockiego

w dniu 28 kwietnia 2000 roku

Obecni  wg  listy  obecności  w  załączniku  (zał.  Nr  1).  Obradom  przewodniczył  –

Starosta Białostocki- Pan Wiesław Pusz – Przewodniczący Zarządu Powiatu Białostockiego.

Proponowany porządek obrad przyjęto do realizacji:

1. Aneks do umowy z Wytwórnią Papierów Wartościowych.

2. Umowa z firmą „Lissa” – wytwórcą tablic rejestracyjnych.

3. Uchwała w sprawie wprowadzenia nowego, dodatkowego kierunku nauczania – technik

hodowca koni w ZSMR w Supraślu.

4. Uchwały  w  sprawie  kryteriów  i  zasad  zniżek  godzinowych  nauczycieli  w  szkołach

powiatowych.

5. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na likwidację Gospodarstwa Pomocniczego w ZSM

w Łapach.

6. Przedłużenie zatrudnienia nauczyciela – cudzoziemca w ZSM w Łapach.

7. Pismo Zarządu do SP ZOZ-ów w sprawie sprawozdań FO1.

8. Pismo Burmistrza MIG Choroszcz do rady Społ. przy SP TZOZ w Białymstoku. 

9. Pismo Burmistrza MIG Suraż w sprawie GOZ w Surażu7.

10. Wniosek o udzielenie premii Panu Jędrzejewskiemu.

11. Porozumienie  z  Gminą  Poświętne  w  sprawie  dotacji  celowej  na  modernizację  drogi

Ocioski.

12. Zawiadomienie MIG Supraśl  o postępowaniu w sprawie wydania decyzji o warunkach

zagospodarowania – katakumby.

13. Podpisanie  5  wniosków  do  Wydz.  Ksiąg  Wieczystych  w  sprawie  ujawnienia  w  KW

nieruchomości powiatowych w Łapach.

14. Umowa kupna-sprzedaży sprzętu komputerowego.

15. Umowa serwisu sprzętu komputerowego z firmą T-Matic.

16. Zamówienie publiczne-zapytanie o cenę na dostawę paliwa.

17. Wniosek Pani Skarbnik o dokonanie zmian w budżecie powiatu.



18. Podjęcie uchwał w sprawie zmian w budżecie po uzyskaniu pozytywnej opinii Komisji

Fin. Gosp.

19. Uchwała w sprawie planu etatów w Starostwie na 2000 rok.

20. Pismo  Dyrektora  ZSMR  w  Supraślu  w  sprawie  wydatkowania  środków  z  konta

specjalnego.

21. Pismo Honorowego Komitetu Obchodów 125-lecia ZSP.

22. Pismo  Generalnej  Dyrekcji  Dróg  Publicznych  w sprawie  wniosku   o  dofinansowanie

zadań na drogach powiatowych.

23. Wniosek z posiedzenia Komisji Oświaty.

24. Wniosek z posiedzenia Komisji Zdrowia.

25. Podjęcie uchwały Zarządu w sprawie udzielenia dotacji z budżetu powiatu na realizację

zadań publicznych , ponad gminnych z zakresu kultury . 

26. Sprawy różne.

Ad. 1

Naczelnik  Wydziału  Spraw  Społecznych  –  Pan  Piotr  Topczewski  przedstawił

Zarządowi  potrzebę  podpisania  aneksów  do  umowy  z  Polską  Wytwórnia  Papierów

Wartościowych S. A. z siedzibą w Warszawie na wykonanie dokumentów komunikacyjnych

wymaganych ustawą – Prawo o ruchu drogowym (zał. Nr 2 i 3).

Po  wysłuchaniu  wyjaśnień  i  dyskusji  w  tym  temacie,  Zarząd  Powiatu  jednogłośnie

opowiedział się za podpisaniem ww. aneksu do umów, upoważniając do ich podpisania

Przewodniczącego  Zarządu  –  Pana  Wiesława  Pusza  oraz  członka  Zarządu  –  Panią

Celinę Grażynę Wojciechowską.  

Ad. 2

Naczelnik  Wydziału  Spraw  Społecznych  –  Pan  Piotr  Topczewski  przedstawił

Zarządowi projekt umowy o wytwarzanie i dostarczanie tablic rejestracyjnych (zał. Nr 4).

Została  rozstrzygnięta  procedura  zamówień  publicznych  i  wyłoniono  firmę  „Lissa”  z

Białegostoku. Kolejnym krokiem jest  podpisanie stosownej umowy, przeanalizowanej pod

względem formalno-prawnym przez radców prawnych.

Zarząd,  po  dyskusji,  jednogłośnie  opowiedział  się  za  podpisaniem  ww.  umowy,

upoważniając  do  jej  podpisu  Przewodniczącego  Zarządu  –  Pana  Wiesława  Pusza  i

członka Zarządu – Panią Celinę Grażynę Wojciechowską.
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Ad. 3

Pani  Alina Dźwilewska – pracownik Wydziału Spraw Społecznych, przedstawiając

projekt uchwały (zał. Nr 5),  poinformowała Zarząd, iż Dyrektor ZSMR w Supraślu wystąpił

z wnioskiem o otwarcie nowego kształcenia „technik hodowca koni”. Ponieważ ww. wniosek

jest jak najbardziej zasadny, niezbędne jest podjęcie przez Zarząd uchwały.

Zarząd  Powiatu,  po  dyskusji,  podjął  jednogłośnie  uchwałę  Nr  106/2000  z  dnia

28 kwietnia 2000 roku  zmieniająca uchwałę Zarządu Powiatu Białostockiego z dnia 13

stycznia 2000 roku w sprawie naboru uczniów do klas pierwszych szkół prowadzonych

przez Powiat Białostocki (zał. Nr 6).

Ad. 4

Pani  Alina  Dźwilewska  –  pracownik  Wydziału  Spraw  Społecznych  przedłożyła

Zarządowi  projekty  uchwał:  w  sprawie  tygodniowego  wymiaru  godzin  dla  niektórych

nauczycieli  zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez powiat  białostocki (zał.  Nr 7)

oraz w sprawie zasad  rozliczania tygodniowego wymiaru  godzin  nauczycieli,  dla  których

ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku szkolnego, zatrudnionych w

szkołach prowadzonych przez powiat białostocki (zał. Nr 8).

Zarząd, po dyskusji, podjął jednogłośnie uchwałę Nr 107/2000 z dnia 28 kwietnia 2000

roku w sprawie tygodniowego wymiaru godzin dla niektórych nauczycieli zatrudnionych

w szkołach prowadzonych przez  Powiat  Białostocki  (zał.  Nr 9),  a  następnie  również

jednogłośnie podjął uchwałę Nr 108/2000 z dnia 28 kwietnia 2000 roku w sprawie zasad

rozliczania tygodniowego wymiaru godzin nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć

jest  różny  w  poszczególnych  okresach  roku  szkolnego,  zatrudnionych  w  szkołach

prowadzonych przez powiat białostocki (zał. Nr 10).

Ad. 5

Pani Alina Dźwilewska przybliżając członkom Zarządu proponowany projekt uchwały

Zarządu w sprawie wyrażenia zgody na likwidację warsztatów szkolnych, funkcjonujących

przy ZSM w Łapach na zasadzie gospodarstwa pomocniczego (zał. Nr 11), wyjaśniła, iż ww.

gospodarstwo zostało  utworzone 9  września 1991 roku na mocy rozporządzenia  Ministra

Finansów  a  dnia  8  maja  1991  roku  w  sprawie  gospodarstw  pomocniczych  jednostek

budżetowych (dz. U. Nr 42, poz. 185).
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Na bazie  likwidowanego  gospodarstwa  pomocniczego  proponuje  się  utworzenie  Centrum

kształcenia Praktycznego, co jest zgodne ze strategią edukacji publicznej, zawartej w strategii

Powiatu Białostockiego na lata 2000 – 2007.

Szczegółowe wyjaśnienia w tej sprawie złożył członek Zarządu – Pan Stanisław Łapiński.

Zarząd, po dyskusji, podjął jednogłośnie uchwałę Nr 109/2000 z dnia 28 kwietnia 2000

roku w ww. sprawie (zał. Nr 12).

Ad. 6

Pani Dźwilewska przybliżyła Zarządowi sprawę dotyczącą zatrudnienia nauczyciela –

cudzoziemca  w  Zespole  Szkół  Mechanicznych  w  Łapach.  Zatrudnianie  cudzoziemców  –

nauczycieli  w Polskich  szkołach  i  placówkach reguluje  rozporządzenie  Ministra  Edukacji

Narodowej z 30 października 1992 roku w sprawie zasad i warunków zatrudniania w szkołach

i placówkach  publicznych nauczycieli nie będących obywatelami polskimi. Pani Dźwilewska

przedłożyła  Zarządowi  projekt  odpowiedzi  Dyrektorowi  ZSM  w  Łapach.  Zarząd

jednogłośnie wyraził  zgodę na zatrudnienie nauczyciela – cudzoziemca w ww. szkole,

podpisując pismo Sp.V.1140 – 6/2000 z dnia 28 kwietnia 2000 roku (zał. Nr 13).

Ad. 7

Pani  Maria  Grażyna Kalińska  przedstawiła  Zarządowi  projekt  uchwały  Zarządu  w

sprawie sprawozdań o działalności finansowej samodzielnych publicznych zakładów opieki

zdrowotnej (zał. Nr 14). Pani Skarbnik wyjaśniła, iż w porządku obrad mowa jest o piśmie w

sprawie ww. sprawozdań FO1, niemniej jednak, po konsultacji z radcą prawnym ustalono, iż

w  powyższej  sprawie  niezbędne  jest  podjęcie  uchwały  Zarządu.  Po  wysłuchaniu

szczegółowych wyjaśnień w tej sprawie, Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 110/2000

z dnia 28 kwietnia 2000 roku (zał. Nr 15).

Ad. 8

Starosta  Białostocki  przedstawił  zebranym  pismo  Burmistrza  Miasta  i  Gminy

Choroszcz       Nr  Or.I.0066/16/2000 z  dnia 12 kwietnia 2000 roku dotyczące  dalszego

funkcjonowania  Ośrodków Zdrowia  na  terenie  MIG  Choroszcz  (zał.  Nr  16).  Przedstawił

działania i  wyniki negocjacji  zmierzające do przekazania p.o.z.  gminie.  Mając na uwadze

powyższe pismo, Zarząd Powiatu stoi na stanowisku, iż budynki ośrodków zdrowia, będące

własnością  powiatu  w  perspektywie  mogą  być  przekazane  gminie  w  formie  darowizny

wyłącznie na cele p.o.z.
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Konsultacje z MIG Choroszcz będą trwały nadal.

Ad. 9

Przewodniczący  Zarządu  zapoznał  zebranych  z  pismem  Burmistrza  MIG  Suraż

Nr   OG.0055  –  16/2000  z  dnia  27  kwietnia  2000  roku  w  sprawie  przejęcia  budynku

Przychodni Lekarskiej w Surażu przez gminę (zał. Nr 17). Po dyskusji, Zarząd postanowił

ww. sprawę przekazać Wydziałowi Geodezji, Katastru i Nieruchomości, celem konsultacji od

strony formalnej. Zasadne byłoby powołanie tzw. Zespołu roboczego przy udziale Dyrektora

SP ZOZ-u w Łapach i Burmistrza MIG Suraż, celem prowadzenia bieżących konsultacji.

Ad. 10

Starosta Białostocki przedstawił członkom Zarządu wniosek Z-cy Dyrektora PZD w

Białymstoku – Pani Elżbiety Jasińskiej o przyznanie premii za miesiąc kwiecień 2000 roku –

Dyrektorowi  PZD  –  Panu  Markowi  Jędrzejewskiemu  w  wysokości  25%  wynagrodzenia

zasadniczego (zał. Nr 18). 

Zarząd,  po dyskusji,  zaakceptował  jednogłośnie  przyznanie  premii  we wnioskowanej

wysokości. Sprawę powyższą Zarząd przekazał Pani Popławskiej, celem realizacji.

Ad. 11

Starosta  –  Pan  Wiesław  Pusz  przedstawił  Zarządowi  pismo  PZD  Nr

PZD.II.SD.5540/28/2000 z dnia 17 kwietnia 2000 roku wraz z projektem porozumienia z

Gminą Poświętne na okoliczność przekazania Powiatowi Białostockiemu dotacji celowej na

temat drogi powiatowej w miejscowości  Ocioski (zał. Nr 19).

Zarząd, po dyskusji,  jednogłośnie opowiedział się za podpisaniem ww. porozumienia,

upoważniając do jego podpisania Przewodniczącego Zarządu – Pana Wiesława Pusza i

członka Zarządu – Panią Celinę Grażynę Wojciechowską.  Ww. porozumienie zostanie

przesłane do Gminy Poświętne, celem podpisania.

Ad. 12

Pan Wiesław Pusz zapoznał zebranych z zawiadomieniem Miasta i Gminy w Supraślu

Nr VAN.7331/62p/2000 z dnia 19 kwietnia 2000 roku w sprawie postępowania dot. Wydania

decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu w Supraślu przy ul. Klasztornej na

rewaloryzację  części  podziemnej  katakumb  i  budowy  kaplicy  jako  części  nadziemnej

(zał. Nr 20).  
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Zarząd, po dyskusji, sprawę powyższą skierował do Architekta Powiatowego, celem analizy.

Sprawę tę należy traktować jako pilną.

Ad. 13

Wydział Geodezji, Katastru i Nieruchomości, realizując sprawy związane z komunalizacją

mienia powiatowego, przedłożył Zarządowi wniosek do Sądu Rejonowego, Wydziału Ksiąg

Wieczystych o urządzenie Księgi Wieczystej dla działki zabudowanej, oznaczonej nr geod.

564/2 o pow. 0,5979 ha, położonej w Łapach przy ul. Korczaka 2 (zał. Nr 21) i wpisanie jako

właściciela Powiat Białostocki oraz o wprowadzenie zmian:

1) w Księdze  Wieczystej  KW Nr 82722,  urządzonej  dla  nieruchomości  Skarbu  Państwa,

oznaczonej Nr geod. 1089 o pow. 0,0976 ha położonej w Łapach, powiat białostocki,

poprzez wpisanie w dziale II w miejsce Skarbu Państwa – Powiat Białostocki (zał. Nr 22),

2) w Księdze  Wieczystej  KW Nr  66697,  urządzonej  dla  nieruchomości  skarbu  Państwa,

oznaczonej nr geod. 1092/1, 1092/2, 1090, 1093 o pow. ogólnej 0,7510 ha, położonej     w

Łapach, powiat białostocki, poprzez wpisanie w dziale II w miejsce Skarbu Państwa –

jako właściciela Powiat Białostocki (zał. Nr 23),

3) w Księdze Wieczystej KW nr 11333, urządzonej dla nieruchomości zabudowanej skarbu

Państwa,  oznaczonej  nr  geod.  1256  o  pow.  0,2292  ha  położonej  w  Łapach,  pow.

białostocki, poprzez wpisanie w dz. II,  w miejsce skarbu państwa – jako właściciela –

powiat białostocki (zał. Nr 24),

4) w Księdze  wieczystej  KW Nr  63667,  urządzonej  dla  nieruchomości  Skarbu  Państwa,

oznaczonej nr geod. 1867/2 o pow. 0,1461 ha, położonej w Łapach, powiat białostocki,

poprzez  wpisanie w dziale  II  w miejsce  Skarbu Państwa – jako właściciela  –  Powiat

Białostocki (zał. Nr 25).

Zarząd Powiatu Białostockiego, po analizie ww. wniosków jednogłośnie opowiedział się

za  ich  podpisaniem,  upoważniając  do  podpisu  Przewodniczącego  Zarządu  –  Pana

Wiesława Pusza i członka Zarządu – Panią  Celinę Grażynę Wojciechowską.

Ad. 14

Zarząd  Powiatu  zapoznał  się  z  projektem  umowy  kupna-sprzedaży  sprzętu

komputerowego z firmą T-Matic, która oferowała najodpowiedniejszą ofertę w przetargu –

zapytanie o cenę.

Zarząd, po dyskusji, jednogłośnie opowiedział się za podpisaniem ww. umowy.

6



Ad. 15

Starosta Białostocki przedstawił członkom Zarządu umowę na prowadzenie serwisu

komputerowego w Starostwie Powiatowym w Białymstoku (zał. Nr 26). Po dyskusji, Zarząd

Powiatu, upoważnił Starostę do podjęcia decyzji w tej sprawie.

Ad. 16

W punkcie:  zamówienie publiczne  –  zapytanie  o  cenę  na  dostawę paliwa,  Zarząd

Powiatu  zapoznał  się  z  ww.  materiałami.  Członkowie  Zarządu  podjęli  dyskusję  w  tym

temacie, zaznaczając, iż przeprowadzenie przetargu na wyłonienie jednego dostawcy paliwa i

zawarcie umowy na ww. dostawę nie ma racji bytu. W sytuacji, kiedy cena paliwa nie jest

stabilna  i  zmienia  się  „  z  dnia  na  dzień”  byłoby  to  niegospodarnością.  Pani  Skarbnik

wyjaśniła, iż zapytanie o cenę stosuje się na konkretny dzień i na tej podstawie wyłania się

dostawcę. Zarząd, po dyskusji, postanowił oddalić sprawę.

Ad. 17

Pani Maria Grażyna Kalińska – Skarbnik Powiatu przedstawiła zebranym wniosek o

dokonanie zmian w planie wydatków budżetowych, w rozdz. 9143 (zał. Nr 27). Zmiany te

polegają  na  zwiększeniu  planu  finansowego  podróży  zagranicznych  służbowych  o  kwotę

5000 zł.  Ww. zmiany mogą być ujęte  w projekcie uchwały w sprawie zmian w budżecie

powiatu  po  uzyskaniu  pozytywnej  opinii  Komisji  Finansowo-Gospodarczej.  Zarząd

jednogłośnie pozytywnie zaopiniował ww. wniosek.

Ad. 18

Pani Skarbnik przedstawiła zebranym projekt uchwały Zarządu w sprawie zmian w

budżecie powiatu na 2000 rok (zał. Nr 28) po pozytywnym zaopiniowaniu w dniu 26 kwietnia

br.  przez  Komisję  Finansowo-Gospodarczą,  polegający  na  zwiększeniu  planu  dochodów

budżetowych na ogólną kwotę 4.156 zł, zgodnie z załącznikiem Nr 1 do niniejszego projektu

uchwały.

Zarząd Powiatu, po wysłuchaniu wyjaśnień, podjął jednogłośnie uchwałę Nr 111/2000 z

dnia 28 kwietnia 2000 roku w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2000 rok (zał. Nr

29).

Następnie pani Maria Grażyna Kalińska przedstawiła Zarządowi projekt Uchwały Zarządu

Powiatu w sprawie  zmian w budżecie  powiatu (zał.  Nr 30).  Zmiany w planie  wydatków

budżetowych na rok 2000 polegają na:
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- zmniejszeniu  rezerwy  celowej  oświatowej  i  zwiększeniu  planu  wydatków  ZS  w

Michałowie  o  kwotę  7.370  zł  z  przeznaczeniem  na  wypłatę  jednorazowego

odszkodowania dla nauczyciela, w związku ze stwierdzoną chorobą zawodową,

- przesunięciu miedzy paragrafami  w planie  wydatków DDZ w Supraślu,  w związku  z

koniecznością opłacenia faktury za stolarkę okienną,

- w rozdz. 9143 dokonaniu przesunięć między paragrafami, w związku z potrzebą pokrycia

kosztów podróży służbowych zagranicznych.

Zarząd  Powiatu,  po  wysłuchaniu  wyjaśnień,  podjął  jednogłośnie  uchwałę  Zarządu

Powiatu Nr 112/2000 z dnia 28 kwietnia 2000 roku w sprawie zmian w budżecie powiatu

(zał. Nr 31).

Ad. 19

Starosta  Białostocki  –  pan  Wiesław  Pusz  przedstawił  członkom  Zarządu  projekt

uchwały w sprawie ustalenia rocznego planu etatów Starostwa Powiatowego w Białymstoku

na rok 2000 ( zał. Nr 32).

Wyjaśnień w tej kwestii udzielił Pan Starosta.

Zarząd  Powiatu,  po  dyskusji,  podjął  jednogłośnie  uchwałę  Nr  113/2000  z  dnia

28 kwietnia 2000 roku w ww. sprawie (zał. Nr 33).

Ad. 20

Pan  Wiesław  Pusz  przedstawił  Zarządowi  pismo  dyrektora  Zespołu  Szkół

Mechanizacji Rolnictwa w Supraślu Nr Ldz. 20/SR – 3113/316/2000 z dnia 19 kwietnia 2000

roku          (zał. Nr 34) z prośbą o wyrażenie zgody na częściowe wydatkowanie środków

finansowych z konta specjalnego. Zarząd, po dyskusji, pozytywnie zaopiniował ww. prośbę,

zobowiązując  WSS  do  przygotowania  stosownej  odpowiedzi.  Ponadto  zobowiązał  Panią

Skarbnik  do  rozmów z  Dyrektorem ZSMR  w Supraślu  w sprawie  określenia  wysokości

kwoty na ww. wydatkowanie ze środka specjalnego.

Ad. 21

Przewodniczący Zarządu  Powiatu Białostockiego zapoznał  zebranych z pismem Komitetu

Honorowego Obchodów 125-lecia ZSP w Białymstoku (zał. Nr 35). Zawodowa Straż Pożarna

obchodzić  będzie  125-lecie  rocznicy  swego  powstania.  Jubileusz  ten  jest  okazją  do

uhonorowania wysiłków wszystkich pokoleń strażaków, fundując ze środków społeczeństwa

sztandar  Komendzie  Miejskiej  Państwowej  Straży  Pożarnej  w  Białymstoku,  jako
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kontynuatorce dorobku 125 lat pracy strażaków. Komitet Honorowy zwraca się z prośbą o

finansowe wsparcie sponsorowania idei ufundowania sztandaru i obchodów jubileuszu. Pani

Skarbnik, wyjaśniając, stwierdziła, iż brak jest podstaw prawnych i środków finansowych w

budżecie powiatu na przeznaczenie środków finansowych na ww. cel. Zarząd Powiatu, po

dyskusji,  postanowił  ww.  przekazać  do  Przewodniczącego  Rady  Powiatu  z  prośbą  o

dobrowolne wsparcie finansowe radnych w ufundowaniu ww. sztandaru.

Ad. 22

Starosta Białostocki zapoznał członków Zarządu z pismem Generalnej Dyrekcji Dróg

Publicznych Nr GDDP – BN – 4d/0331/90/2000 z dnia 13 kwietnia 2000 roku (zał. Nr 36)

informującym, iż zadania wnioskowane przez Starostę,  nie znalazły  się  w wykazie zadań

pozytywnie zaopiniowanych przez resort „transport” i stronę samorządową.

Zarząd Powiatu ww. pismo przyjął do wiadomości.

Ad. 23

Pan Wiesław Pusz zapoznał zebranych z wnioskiem KOKIT stałych Komisji Rady Powiatu

Białostockiego do prowadzenia dalszych negocjacji  w sprawie rozpoczęcia budowy krytej

pływalni w Supraślu.

Zarząd ww. przyjął do wiadomości.

Ad. 24

Starosta  Białostocki  przedstawił  członkom  Zarządu  wniosek  Komisji  Zdrowia  i  Kultury

Fizycznej  dot.  wyrażenia  zaniepokojenia  dostępnością  i  jakością  usług  medycznych

świadczonych  mieszkańcom  powiatu.  Wnioskuje  ona  o  powołanie  doraźnej  Komisji  ds.

restrukturyzacji służby zdrowia w powiecie, która swe wnioski przedstawi Wojewódzkiemu

Zespołowi ds. restrukturyzacji. Zarząd postanowił podjąć działania w tym zakresie.

Ad.25

Starosta  Białostocki  przedstawił  zebranym  projekt  uchwały  Zarządu  Powiatu

Białostockiego  w  sprawie  udzielenia  dotacji  z  budżetu  powiatu  na  realizację  zadań

publicznych, ponad gminnych z zakresu kultury / zał. Nr    /.  Zarząd, po dyskusji, podjął

jednogłośnie uchwałę Nr 114/2000 w ww. sprawie.
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Ad. 26

W  sprawach  różnych  Pani  Maria  Grażyna  Kalińska  poinformowała  Zarząd,  iż

przygotowano  informację  o  dotacjach  za  I  kwartał,  udzielonych  z  budżetu  wojewody.

Sprawozdanie w ww. sprawie zostało sporządzone. Zarząd upoważnił Pana Starostę i Panią

Skarbnik do jego podpisania.

Również  w  sprawach  różnych  Pani  Kalińska  poinformowała  zebranych,  iż  Państwowy

Fundusz  Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  wystąpił  do  powiatu  o  zwrot  wcześniej

pobranych do budżetu powiatu odsetek od środków zgromadzonych na PFRON. Jest to kwota

3.771 zł, którą stanowiskiem I Prezesa Sądu Najwyższego należy zwrócić do PFRON.

Zarząd przyjął ww. do wiadomości.

Wobec wyczerpania tematów, posiedzenie Zarządu zakończono.

Protokołowała:

Bogumiła Malinowska

Podpisali:

Wiesław Pusz – Starosta
Celina Grażyna Wojciechowska – Członek Zarządu
Ewa Słojewska – Zaręba  – Członek Zarządu
Jadwiga Kuteszko  - Członek Zarządu
Stanisław Łapiński – Członek Zarządu

10


	Or.V.0062 – 73/2000
	Protokół Nr 73/2000
	Ad. 1
	Ad. 2
	Ad. 3
	Ad. 4
	Ad. 5
	Ad. 6
	Ad. 8

	Ad. 9
	Ad. 10
	Ad. 11
	Ad. 12
	Ad. 13
	Ad. 14
	Ad. 15
	Ad. 16
	Ad. 17
	Ad. 18
	Ad. 19
	Ad. 20

	Ad. 21
	Ad. 22
	Ad. 23
	Ad. 24
	Ad.25
	Ad. 26




